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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:888 Handläggningstiderna vid barnpornografibrott 

Polisen i Region Väst har i nuläget 240 ärenden om barnpornografibrott som 
inte utreds. Bara ett av exemplen är en man som hade tusentals filmer och 
bilder med grov barnpornografi i sin dator, bilder på hur barn på ett särskilt 
hänsynslöst sätt utsätts för sexuella övergrepp.

Trots att polisen hade tips om mannen dröjde det drygt två år innan de slog till 
mot honom. Enligt polisen kan den långa väntetiden leda till att brottslingar 
kommer undan då risken finns att den misstänkte hinner göra sig av med 
material.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Hur kommer ministern att verka för att polisen ska ha tillräckligt med resurser 
för att motverka långa handläggningstider för barnpornografibrott? 

………………………………………

Caroline Nordengrip (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-25
Besvaras senast
2022-02-02 kl. 12.00


